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Protokół Nr 28/2021 

 
z obrad XXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

27 września 2021 r. w hali sportowej przy Szkole Podstawowej im. mjr H Sucharskiego 

w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 27 września 2021 r. o godz.15:00. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagrania z obrad. 

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych (nieobecny Wiesław Wytrwał) 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dąbroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Franciszek Dymon 

5. Krzysztof Dymon 

6. Jan Gaweł 

7. Sylwester Gaweł 

8. Krzysztof Kosoń 

9. Stanisław Koziara 

10. Tomasz Koziara 

11. Stanisław Misiaszek 

12. Marek Mosio 

13.Piotr Polanowski 

14. Eugeniusz Wójtowicz 

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Furgał - Skarbnik Gminy  

Sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu /stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3/ 
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Ad.1.  

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył XXVIII Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów VIII kadencji (2018-2023). Powitał zgromadzonych na sesji radnych, Zastępcę 

Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów i pracowników Urzędu Gminy. Poinformował, że 

sesja jest transmitowana online, powitał Internautów Następnie odczytał klauzulę RODO. 

Na podstawie listy obecności oraz sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń do głosowania 

imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych. Ustawowy skład rady to 15 

radnych, obecnych na sesji jest 14 radnych, jest wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz  

z zawiadomieniem na obrady Sesji? W związku z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty 

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXVII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

5 lipca 2021 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

Hubenice-Kozłów, 

b) przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej Karsy, 

c) zmiany Uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2021 rok, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021-2027, 

e) określenia średnich cen jednostek paliwa w gminie Gręboszów na rok szkolny 

2021/2022, 

f) przejęcia od Powiatu Dąbrowskiego zadania publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2021/2022 na obszarze gminy Gręboszów, 

g) zmiany uchwały Nr XV/125/2020 Rady Gminy Gręboszów z dnia 11 maja 2020 r. 

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania, 
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h) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy Gręboszów 

i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0007 – Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

272, 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0007 – Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 

477, 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0013 – Zapasternicze, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 65, 

l) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0010 – Ujście Jezuickie, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 448/2, 

m) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0010 – Ujście Jezuickie, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 473/2, 

n) wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0010 – Ujście Jezuickie, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 474/2, 

o) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka nr 519 położona w Gręboszowie, 

p) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka nr 520 położona w Gręboszowie, 

q) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka nr 521/1 położona w Gręboszowie, 

r) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka nr 525 położona w Gręboszowie, 

s) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka nr 490 położona w Żelichowie. 

7. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

8. Sprawy bieżące, dyskusja , wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad.
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Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z XXVII Zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy odbytej w dniu 5 lipca 2021 r.? Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty.  

Ad.4. 

Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Wójta. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie prowadzący obrady udzielił głosu Komendantowi Powiatowemu PSP w Dąbrowie 

Tarnowskiej Markowi Batorowi, który przedstawił sytuację powodziową jaka miała miejsce 

w okresie od 29 sierpnia 2021 r. do 13 września 2021 r. na terenie Gminy Gręboszów i powiatu 

dąbrowskiego. Wymienił podejmowane działania w tym czasie.  

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, wnioski i zapytania radnych. Zapytania składali następujący radni  

i dotyczyły one takich spraw jak: 

1. Tomasz Koziara wracając do sytuacji powodziowej na terenie naszej gminy sprzed miesiąca 

pytał czy za wyjątkiem kanałów o których mówił Komendant Powiatowy PSP planowane jest 

odmulanie i udrażnianie pozostałych rowów na terenie Gminy Gręboszów? Jeśli tak to jakie 

rowy będą odmulane, a jeśli nie to czy są w ogóle takie plany na przyszłość? Wnioskował 

o odmulenie rowu znajdującego się na styku Gręboszowa i Woli Gręboszowskiej, bezpośrednio 

przylegający do drogi powiatowej, ciągnący się równolegle do drogi tzw.” na wale” Jest to 

odcinek około 800 m. rowu, gdzie jest problem z drożnością. Ciągle stoi tam duża ilość wody. 

Przy kolejnych opadach sytuacja może się powtórzyć i będą zalewane pola i posesje. 

2. Katarzyna Czupryna pytała o remont zgłaszanego już na wcześniejszej sesji odcinka drogi 

powiatowej łączącej miejscowość Ujście Jezuickie i Okręg, której stan techniczny jest fatalny. 

Zwróciła się z apelem o pomoc w zbiórce  plastikowych nakrętek dla sześcioletniego Miłoszka, 

mieszkańca Gminy Szczucin, który choruje na nowotwór złośliwy. Nakrętki można umieszczać 

do serca, które znajduje się przed budynkiem Urzędu Gminy. 

3. Stanisław Dubiel zwrócił uwagę, że w rowach w Lubiczku od strony Siedliszowic bobry 

robią tamy. Mimo tego, że rowy są podebrane bobry w ciągu dwóch, trzech dni robią tamy 

i zasypują je, nie ma drożności i woda rozlewa się po polach. Jeśli tak dalej będzie za 5 lat nie 

będziemy mieli w ogóle rowów. 

4. Jan Gaweł powiedział, że rozpocznie od materii melioracyjnej, konkretnie chodzi o Kanał 

Hubenicki. Inwestycja na tym kanale miała być prowadzona w dwóch etapach. Pierwszy etap 

to budowa przepompowni, co zostało zrobione. Drugi etap do przebudowa Kanału 

Hubenickiego, czyli wyłożenie koryta betonowymi elementami, wykupienie pasa 
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technologicznego. Wnioskował, aby iść w tym kierunku i doprowadzić do przebudowy tego 

kanału, tak jak to było planowane, gdyż w ten sposób możemy się uratować. Kanał ten 

odprowadza wodę z Gręboszowa i nie tylko. Ponowił wniosek, który dwukrotnie zgłaszał na 

sesji dotyczący remontu drogi 558, której odcinek ok. 100 m. jest całkowicie zalany, 

nieprzejezdny. Wniosek ten został zignorowany, nie było żadnej odpowiedzi w tej sprawie. 

Była równiarka i walec. Można było ten odcinek wykorytować, wysypać kamieniem, 

przywalcować i problem by się rozwiązał. Jest to droga gminna. Pytał „na kogo Wy to chcecie 

to zadanie scedować?” Następnie poddał w wątpliwość sprawę dotyczącą wykupu działek, czy 

już w tym czasie musimy zabierać się do wykupu części tych działek pod drogę do „Orlika” 

skoro jesteśmy w przededniu tak dużej inwestycji jaką jest budowa przedszkola, która jest 

inwestycją wielomilionową? Na dzień dzisiejszy dysponujemy 2,5 mln zł. i nie wiadomo czy 

pozyskamy jeszcze jakieś środki, gdyż ich pozyskiwanie w dzisiejszym czasie nie jest takie 

proste. Stwierdził też, że dla niego wielce dyskusyjne jest powstanie siłowni plenerowej 

w Hubenicach, która kosztowała 24 000,00 zł, z czego 5 000,00 zł. pochodziło z budżetu 

Gminy a 19 000,00 zł środków niby zewnętrznych. Nie ma czegoś takiego jak środki 

zewnętrzne, są to wszystko nasze pieniądze, gdyż płacimy podatki w formie VAT-u i nie tylko. 

Jak będziemy tak publicznymi środkami gospodarować to nigdy nie dojdziemy do standardów 

zachodnich. Nie jesteśmy jakąś „Krzemową Doliną”, ale gminą typowo rolniczą a inwestycje, 

które są dla rolnictwa marnie wyglądają. Radny mówił dalej, że bardzo dużo razy monitował 

o utworzenie Spółki Wodnej, na co była odpowiedź, że melioracja nie jest zadaniem gminy. 

Zwrócił się do Komendanta Powiatowego PSP w sprawie pompowania wody, co było trochę 

dyskusyjne, gdyż przepusty były drożne a pompy zadysponowane i woda przerzucana z jednej 

strony mostu na drugą, zalewane były inne pola a te przy moście i tak już wcześniej były zalane. 

Kosztowało to 34 000,00 zł i wydane były tylko po to, aby pokazać ludziom, że coś się robi. 

Dalekie to było od jakiejś koordynacji czy skuteczności. Poruszył też temat wykupu działek 

pod obwodnicę. Powiedział, że dużo, dużo wcześniej pytał czy istnieje taka możliwość, że my 

będziemy partycypować w wykupie działek pod obwodnicę? Wójt mówił, że może się tak 

zdarzyć, że będą chcieli, abyśmy dołożyli się do wykupu działek Później jednak mówił, że nic 

nie wie na temat tego, abyśmy uczestniczyli w wykupie działek pod obwodnicę. Teraz okazuje 

się, że Zarząd Dróg Wojewódzkich jednak chce abyśmy się włączyli w koszty budowy 

obwodnicy. Cel może być taki, by obwodnica ta nigdy nie powstała.  
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Ad.6. 

a). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej Hubenice - Kozłów a Bożena 

Furgał Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały i wyjaśniła, że jednostka ta pismem z dnia 

10 września 2021 r. zwróciła się o przyznanie dotacji w kwocie 3 872,00 zł. na zakup 

4 szt. hełmów strażackich, których całkowity koszt zakupu wynosi 6 800,00 zł. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie 

projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/238/2021 w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej Hubenice-Kozłów została podjęta jednogłośnie  

(w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

z budżetu Gminy Gręboszów dla Ochotniczej Straży Pożarnej Karsy a Bożena Furgał Skarbnik 

Gminy odczytała projekt uchwały i wyjaśniła, że jednostka ta pismem z dnia 9 września 2021 r. 

zwróciła się o przyznanie dotacji w kwocie 3 000,00 zł. na założenie w remizie OSP Karsy 

selektywnego alarmowania, którego koszt wynosi 8 000,00 zł. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy Gręboszów w sprawie 

projektu uchwały. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.  
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Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania 

głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/239/2021 w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy Gręboszów dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej Karsy została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 

radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 

protokołu). 

c). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

budżetowej Gminy Gręboszów na 2021 rok a Bożena Furgał – Skarbnik Gminy odczytała 

projekt uchwały i wyjaśniła, że w uchwale po stronie dochodów budżet gminy Gręboszów 

zwiększa się o kwotę 101 767,29 zł. oraz dokonuje się zmian na kwotę 13 584,80 zł. Po stronie 

wydatków budżet gminy Gręboszów zwiększa się o kwotę 101 767,29 zł oraz dokonuje się 

zmian na kwotę 28 549,00 zł. W uchwale Nr XXIV/188/2020 Rady Gminy Gręboszów na rok 

2021 załącznik Nr 9 „Zestawienie kwot dotacji udzielanych z budżetu w 2021 r.” otrzymuje 

brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 3 do uchwały. W uchwale Nr XXIV/188/2020 załącznik 

nr 5 „Plan dotacji na realizację zadań powierzonych gminie na podstawie umów na 2021 rok” 

otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4 do uchwały. Skarbnik Gminy szczegółowo 

omówiła poszczególne załączniki do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Uchwała Nr XXVIII/240/2021 

w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2021 rok została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 
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d). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2021-2027 a Bożena Furgał – Skarbnik Gminy 

wyjaśniła, że WPF został dostosowany do zmian w budżecie od marca do dnia dzisiejszego.  

W związku z tym w WPF dokonuje się zmiany kwot dochodów i wydatków wykazanych  

w załączniku nr 1 do uchwalonej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 

2021-2027 oraz dokonuje się zmian w Wykazie przedsięwzięć realizowanych przez Gminę 

Gręboszów. W pozycji 1.3.1.2 Finansowanie utrzymania mieszkańców gminy w Domach 

Pomocy Społecznej zwiększono limit wydatków w 2021 roku o kwotę 60 000 zł, łącznie do 

kwoty 316 000,00 zł. W pozostałych pozycjach Wykaz przedsięwzięć realizowanych przez 

Gminę Gręboszów nie uległ zmianie. Wyjaśniła też, że aktualnie staramy się o kredyt, dlatego 

konieczne jest dostosowanie WPF do sytuacji obecnej. Zmiany wyniku finansowego zrobimy 

na kolejnej sesji, aby dostosować WPF do realnych kwot planowanych. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/241/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gręboszów na lata 2021-2027 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 

13 radnych, 13 głosów – za, Tomasz Koziara nie brał udziału w głosowaniu). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 

Prowadzący obrady ogłosił 5 minut przerwy. 

e). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie określenia średnich cen 

jednostek paliwa w gminie Gręboszów na rok szkolny 2021/2022 a Zdzisław Kogut -Zastępca 

Wójta odczytał projekt uchwały i wyjaśnił, że art. 39 a Prawa Oświatowego, określając sposób 

realizacji obowiązku dowozu niepełnosprawnych do placówek oświatowych, wprowadził 

możliwość zwrotu kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów przez rodziców i zobowiązał 

Radę Gminy do określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie na rok szkolny w drodze 

stosownej uchwały. Zwrot ten jest dokonywany na podstawie umowy zawartej między Wójtem 
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a rodzicami. Na terenie naszej gminy takich przypadków i wydatków nie ma. Podstawą do 

określenia wysokości cen jednostek paliw jest informacja o średniej cenie na stacji paliw jaka 

znajduje się na terenie Gminy Gręboszów.  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju 

Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna. Komisja Spraw Publicznych, 

Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji 

Po czym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała Nr 

XXVIII/242/2021 w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w gminie Gręboszów 

na rok szkolny 2021/2022 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 

14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

f). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu 

Dąbrowskiego zadania publicznego zarządzania drogami powiatowymi w zakresie zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2021/2022 na obszarze gminy Gręboszów 

a Grzegorz Skowron –Zastępca Kierownika Referatu Infrastruktury Technicznej odczytał 

projekt uchwały i wyjaśnił, że przejęcie zadania zimowego utrzymania dróg powiatowych na 

terenie gminy Gręboszów w sezonie 2021/2022 pozwoli na zapewnienie jednego standardu 

utrzymania dróg gminnych i powiatowych podczas okresu zimowego. Gmina przejmując to 

zadanie będzie miała większy wpływ na sposób realizacji tego zadania. Pozwoli na 

efektywniejsze wykorzystanie używanego sprzętu poprzez wyeliminowanie pustych 

przebiegów i tym samym wpłynie na zmniejszenie kosztów utrzymania.  

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/243/2021 w sprawie przejęcia od Powiatu Dąbrowskiego zadania 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi w zakresie zimowego utrzymania dróg 
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powiatowych w sezonie zimowym 2021/2022 na obszarze gminy Gręboszów została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

g). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/125/2020 Rady Gminy Gręboszów z dnia 11 maja 2020 r. w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe 

warunki jego funkcjonowania a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta wyjaśnił, że projekt uchwały 

przygotowany przez Kierownika GOPS we współpracy z członkami Zespołu 

Interdyscyplinarnego ma na celu doprecyzowanie pewnych zapisów, które były ujęte 

w uchwale z dnia 11 maja 2020 r. Dotyczy to szczególnie trybu powoływania 

Przewodniczącego i Zastępcy Zespołu Interdyscyplinarnego oraz funkcjonowania Zespołu. Jest 

to druga zmiana w tym regulaminie w związku z tym na kolejnej sesji przedstawiony zostanie 

tekst jednolity tej uchwały. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu 

w dyskusji nad projektem uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Uchwała Nr 

XXVIII/244/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/125/2020 Rady Gminy Gręboszów z dnia 

11 maja 2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania została podjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

h). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody na terenie Gminy Gręboszów i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu a Grzegorz Skowron -Zastępca Kierownika Referatu 

Infrastruktury Technicznej wyjaśnił, że Rada Gminy Gręboszów na podstawie projektów 



11 
 

Regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków opracowanych przez 

przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne przygotowuje projekt Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne. Organ regulacyjny 

opiniuje projekt regulaminu w drodze postanowienia. Po czym Rada Gminy uchwala 

Regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków, który jest aktem prawa miejscowego. 

Regulamin określa prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjnego oraz 

odbiorców usług. Po podjęciu uchwała w tej sprawie zostaje ona przekazana Wojewodzie 

Małopolskiemu. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.  

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/245/2021 w sprawie w przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody na terenie Gminy Gręboszów i przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych,14 głosów 

– za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu). 

i). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0007 – 

Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 272, a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że gmina Gręboszów jest właścicielem nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 272, położona w Kozłowie o powierzchni 7 arów. Sprzedaż w/w działki prowadzona 

jest w celu poprawy zagospodarowania sąsiedniej nieruchomości. Wpłynął wniosek o zakup tej 

działki.  Rada Sołecka wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprzedaży tej działki. Wolą Rady 

Sołeckiej od początku było pozytywne zaopiniowanie tej sprzedaży, jednak przez 

niedopatrzenie nie wybrano odpowiedniej opcji. Sołtys biorący udział w sesji może to 

potwierdzić. 
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Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Uchwała Nr XXVIII/246/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0007 – Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 272 

została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny 

wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu). 

j). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie a wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0007 – 

Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 477 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że jest to działka o powierzchni 0,07 ha, położona w terenach zakrzaczonych, koło Potoku 

Hubenickiego, przy granicy z Wolą Gręboszowską. Na przedmiotowej działce nie są 

planowane jakiekolwiek inwestycje. Rada Sołecka pozytywnie zaopiniowała sprzedaż 

przedmiotowej działki. Sprzedaż ta jest prowadzona też w związku z wdrożeniem Systemu 

Informacji Przestrzennej (SIP), zamiarem jest uregulowanie stanu prawnego działek mienia 

komunalnego Gminy Gręboszów. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Stanisław Misiaszek i Mieczysław Mamulski. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

Uchwała Nr XXVIII/247/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0007 – Kozłów, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 477. została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 
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radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego 

protokołu). 

k). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0013 – 

Zapasternicze, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 65 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że jest to działka o powierzchni 0,16 ha dla której prowadzona jest Księga Wieczysta Nr 

TR1D/00048416/8. Do Urzędu Gminy wpłynął wniosek o zakup w/w nieruchomości. Sprzedaż 

w/w działki prowadzona jest w celu poprawy zagospodarowania sąsiedniej działki. W sprawie 

sprzedaży tej działki wpłynęła negatywna opinia Rady Sołeckiej. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna – opinia negatywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska – nie 

wyraziła opinii, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej nie wyraziła opinii. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały (w głosowaniu brało udział 

14 radnych, 1 radny był za, przeciw było 7 radnych i 6 wstrzymało się od głosu). Uchwała nie 

została podjęta. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

l). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0010 – Ujście 

Jezuickie, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 448/2 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że jest to droga śródpolna na granicy dwóch działek. Jest to działka o powierzchni 0,01 ha 

położona między dwoma działkami, po prawej stronie, jadąc drogą od Krzyża w kierunku 

Lubiczka. Na przedmiotowej działce nie są planowane jakiekolwiek inwestycje. 

Rada Sołecka wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprzedaży tej działki.  

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 
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Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/248/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0010 – Ujście Jezuickie, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 448/2 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało 

udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego 

protokołu). 

m). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0010 – Ujście 

Jezuickie, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 473/2, a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że działka ta jest o powierzchni 0,01 ha. Położona w kompleksie śródpolnym. Jest działką rolną 

tak jak poprzednia działka. Na przedmiotowej działce nie są planowane jakiekolwiek 

inwestycje. Sprzedaż jej jest prowadzona w związku z wdrożeniem Systemu Informacji 

Przestrzennej (SIP),zamiarem jest uregulowanie stanu prawnego działek mienia komunalnego 

Gminy Gręboszów. 

Rada Sołecka wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprzedaży tej działki. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/249/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0010 – Ujście Jezuickie, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 473/2 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało 

udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 
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stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego 

protokołu). 

n). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0010 – Ujście 

Jezuickie, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 474/2 a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że jest to działka o powierzchni 0,02 ha, położona w tym samym kompleksie śródpolnym co 

poprzednie działki, sąsiaduje z działką Nr 473/2. Na przedmiotowej działce nie są planowane 

jakiekolwiek inwestycje. Sprzedaż jej jest prowadzona również w związku z wdrożeniem 

Systemu Informacji Przestrzennej (SIP), zamiarem jest uregulowanie stanu prawnego działek 

mienia komunalnego Gminy Gręboszów. 

Rada Sołecka wyraziła pozytywną opinię w sprawie sprzedaży tej działki. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/250/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej 

własność Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0010 – Ujście Jezuickie, oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka nr 474/2 została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało 

udział 14 radnych, 14 głosów – za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego 

protokołu). 

o). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości, działka nr 519 położona w Gręboszowie a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że działka 519 położona jest w Gręboszowie, stanowi własność osoby fizycznej. Działka ta ma 

powierzchnię 1,97 ha. Zamiarem Gminy Gręboszów jest zakup części tej działki. Na 

pozyskanym terenie planowana jest budowa ścieżki rowerowej, którą mogłyby się poruszać 

dzieci szkolne korzystające z „Orlika”. 
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Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/251/2021 w sprawie. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości, działka nr 519 położona w Gręboszowie została podjęta. (w głosowaniu brało 

udział 14 radnych, 12 radnych było za, 2 radnych wstrzymało się od głosu). Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu). 

p). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości, działka Nr 520 położona w Gręboszowie, a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że działka Nr 520 o powierzchni 2,15 ha położona jest w Gręboszowie, jest własnością osoby 

fizycznej. Podobnie jak poprzednio chodzi o zakup części tej działki z przeznaczeniem na 

ścieżkę rowerową w kierunku kompleksu „Orlik”. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/252/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka 

Nr 520 położona w Gręboszowie została podjęta (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 13 

radnych było za, 1 radny wstrzymał się od głosu). Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 

19 do niniejszego protokołu). 

q). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości, działka nr 521/1 położona w Gręboszowie a Mieczysław Mamulski – 
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Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że działka Nr 521/1 o powierzchni 1,57 ha położona jest w Gręboszowie, jest własnością osoby 

fizycznej. Podobnie jak poprzednio musi zostać dokonany podział tej działki gdyż chodzi 

o zakup części tej działki z przeznaczeniem na ścieżkę rowerową w kierunku kompleksu 

„Orlik”. 

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: negatywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna.   

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały Uchwała Nr XXVIII/253/2021 

została podjęta (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 13 radnych było za, 1 radny wstrzymał 

się od głosu). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu). 

r). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości, działka nr 525 położona w Gręboszowie a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że działka Nr 525 ma powierzchnię 0,20 ha ,gdzie wybudowana zostanie ścieżka rowerowa do 

„Orlika”, ale w tym przypadku ze względu na małą powierzchnię przedmiotem zakupu byłaby 

cała działka. 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr XXVIII/254/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka 

nr 525 położona w Gręboszowie została podjęta (w głosowaniu brało udział 14 radnych, 13 

radnych było za, 1 radny wstrzymał się od głosu). Imienny wykaz głosowania dotyczący 

przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 

21 do niniejszego protokołu). 
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s). 

Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości, działka nr 490 położona w Żelichowie a Mieczysław Mamulski – 

Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej i Mienia wyjaśnił, 

że projekt tej uchwały dotyczy nabycia działki o powierzchni 0,05 ha położonej 

w miejscowości Żelichów. Działka ta jest położona niedaleko skrzyżowania drogi 

wojewódzkiej z drogą powiatową oraz skrzyżowania z drogą gminną. Działka zostanie 

wykorzystana na rozbudowę ronda i skrzyżowania oraz prawidłowe uregulowanie ruchu 

samochodów.  

Przewodniczący Rady przestawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: pozytywna, Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, 

Finansów i Ochrony Środowiska: pozytywna, Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, 

Oświaty i Pomocy Społecznej: pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała Nr XXVIII/255/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, działka 

nr 490 położona w Żelichowie została podjęta jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 14 

radnych, 14 radnych było za). Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. (Uchwała stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego 

protokołu). 

Ad.7. 

Zdzisław Kogut udzielił odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych, i tak : 

- odnośnie planowanych robót na rowach, to zespół pracowników urzędu gminy podczas tych 

podtopień zbierał wnioski dotyczące wykonania udrożnień i odmulania rowów. Te wnioski, 

które są zgłaszane przez Rady Sołeckie i na dzisiejszej Sesji również zostaną przeanalizowane. 

Na podstawie tej analizy zadania określone z tego zakresu będą planowane do realizacji na 

przyszły rok.  

- dołącza się do apelu dotyczącego zbiórki nakrętek i bierze w tym udział. Zostało zebrane  

osiem i pół worka nakrętek, które były przekazane. 

- odnośnie Kanału Hubenickiego to po spotkaniu z dyrekcją Wód Polskich zostały podjęte 

pewne ustalenia. Wnioski zgłaszane teraz do 23 września trafią do aktualizowanego Planu 

Zarządzania Ryzykiem Powodziowym, który został przyjęty kilka lat wcześniej. Myśmy do 

tego planu zgłosili nasze uwagi oraz wnioskowaliśmy o modernizację i przebudowę kanałów, 
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o wykonanie dróg technologicznych a także wykonanie zastawek, które w pewnych okresach 

suszy mogłyby powodować spiętrzanie tych niewielkich ilości wody. 

- jeśli chodzi o ilości przepompowywanych wód to w początkowej fazie faktycznie to było 

konieczne a później to pompowanie miało sens jako wymuszanie ruchu wody. Były w tej 

sprawie głosy i oczekiwania ze strony mieszkańców. Nie można było liczyć na samospływ przy 

takim spadku wód, dlatego wymuszanie spływu wód było wskazane. 

Mieczysłw Mamulski udzielił odpowiedzi w sprawie bobrów. Wyjaśnił, że w styczniu br. 

przeprowadzona została inwentaryzacja wszystkich tam borowych i bobrów, które znajdują się 

na Potoku Hubenickim. Przeszliśmy od granicy z  Siedliszowicami aż do ujścia do rzeki Wisły, 

łącznie 12 - 14 km. Bobry i tamy znajdują się na terenie Lubiczka i częściowo Gręboszowa. Od 

Miłocina w kierunku Kozłowa nie ma żadnych tam bobrowych. Na terenie Lubiczka jest 4-5 

tam bobrowych. Sporządzona została dokumentacja fotograficzną, dokumentacja na mapach 

i przesłano wniosek do Dyrektora Ochrony Środowiska w Krakowie w celu wydania 

zezwolenia, gdyż bobry są pod ochroną. Istnieje możliwość ich odstrzału, chociaż RDOŚ 

przychyla się do wyłapywania i wywożenia w inne miejsce. Dostaliśmy pozwolenie, ważne 

przez 3 lata na odstrzał 12 szt. bobrów i częściowe niszczenie tam bobrowych. Jest jednak 

problem z ich  odstrzałem. Miejsca tam bobrowych znajdują się na terenie Koła Łowieckiego 

Żabieńskiego o nazwie „Naddunajeckie”, a tamtym myśliwym nie zależy na odstrzale bobrów, 

gdyż nie jest to takie łatwe. Myśliwi z naszego koła „Hubert” nie mają prawa wstępu na ten 

teren bez zgody tamtych myśliwych. Wójt Gminy wystąpił do Marszałka Województwa 

Małopolskiego o zmianę granic koła łowieckiego „Hubert, o poszerzenie tych granic 

w kierunku Siedliszowic. Umożliwiłoby to myśliwym z Koła Łowieckiego „Hubert” odstrzał 

bobrów. Mamy zezwolenie, ale nie ma chętnych do odstrzału. 

Grzegorz Skowron udzielił odpowiedzi na wnioski dotyczące dróg, i tak: 

- jeśli chodzi o drogę powiatową na odcinku od Ujścia Jezuickiego do Okręgu to konieczność 

remontu tej drogi została zgłoszona do Powiatu Dąbrowskiego. Będziemy monitorowali na 

jakim etapie jest to zadanie, czy zostało ujęte w projekcie budżetu na przyszły rok. 

- odnośnie drogi gminnej 558 w Hubenicach to sprawa ta zostanie poddana analizie i jeśli 

zabezpieczone będą środki na ten cel, droga zostanie wyremontowana. 

Ad.8. 

Bożena Furgał – Skarbnik Gminy odczytała opinię Składu Orzekającego RIO z dnia 

23 września 2021 r. w sprawie zaopiniowania informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Gręboszów za I półrocze 2021 r. 

Następnie w dyskusji udział wzięli: 
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Edyta Dąbroś pytała czy będzie możliwe, aby w naszej szkole była świetlica? Czy hydranty 

będą sprawdzane i konserwowane? 

Halina Kowynia Sołtys wsi Gręboszów powiedziała, że nawalne deszcze pod koniec sierpnia 

i na początku września spowodowały podtopienia na terenie miejscowości Gręboszów. 

Powodem tego są stany rowów, przepustów, które na bieżąco powinny odprowadzać zbierającą 

się wodę. Przekopanie kilku mostków na Przedmieściu doprowadziło do tego, że nastąpiło 

jeszcze większe zalanie posesji na Woli Gręboszowskiej, a to z kolei spowodowało ogromne 

napięcia między mieszkańcami. W imieniu mieszkańców Sołtys wsi zwróciła się do władz 

gminy o podjęcie działań, które spowodują, że takich sytuacji więcej nie będzie. 

Pytała co gmina zamierza zrobić w kierunku odmulenia zanieczyszczonych rowów i kiedy to 

nastąpi? Czy w Urzędzie Gminy jest osoba odpowiedzialna za kontrolę rowów, mostków  

i za drożność przepustów? 

Jan Kozieja – Sołtys wsi Zapasternicze w imieniu Rady Sołeckiej dziękował za wstrzymanie 

sprzedaży działki w tej miejscowości, gdyż w przypadku sprzedaży tej działki nie byłoby 

dojazdu do posesji mieszkańca tej miejscowości. Blokowany byłby też dojazd do pól trzem 

użytkownikom. Mieszkaniec ten zwrócił się do UG o zakup 2-3 arów tej działki w przypadku 

podzielenia tej działki. 

Sołtys zwrócił uwagę, że w miejscowości Zapasternicze jest transformator wysokiego napięcia, 

którego 2 nogi stoją na gruncie a 2 stoją w wodzie w stawie, gdzie jest duży poziom wody. 

Prosił o zgłoszenie tej sprawy do TAURON. 

Mówił też, że na skrzyżowaniu drogi powiatowej z wojewódzką w Żelichowie, jest drzewo 

które zasłania wyjazd na drogę wojewódzką na której jest wzmożony ruch. Prosił, by zgłosić 

do Zarządu Dróg, aby drzewo to zostało usunięte. 

Prosił też, aby zgłosić właścicielowi drogi powiatowej w kierunku Kłyża, że brzegi rowu  

w miejscu, gdzie prowadzone były prace przy gazociągu i pompowana była woda tak się 

obsunęły, że są niedrożne, by został wykonany remont rowu w tym miejscu. 

Jerzy Misterka - Dyrektor Szkoły Podstawowej powiedział, że chciał z tego miejsca serdecznie 

podziękować za środki przeznaczone na remont sal dydaktycznych i kuchni. Zwrócił się 

z prośbą, aby w nowym budżecie wygospodarować środki na pewne prace które by wartało 

jeszcze w szkole wykonać. 

Wyjaśnił, że jeśli chodzi o świetlicę to zajęcia świetlicowe odbywają się w czasie dowozu 

i dla dzieci oczekujących na dowóz a o inną świetlice nikt się nie zwracał. Jeśli jest taka 

potrzeba to rodzice muszą się zwrócić się o to, abyśmy wiedzieli ile tych dzieci będzie, o jakie 

godziny chodzi, byśmy mogli coś w tej sprawie zrobić. 
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Bożena Bułat – Sołtys wsi Wola Żelichowska powiedziała, że chciała podziękować za 

wykonanie remontu szatni w Woli Żelichowskiej i wykonanie placu zabaw. Jeśli chodzi 

o szatnię to jest tam prawdopodobnie uszkodzona rura w ścianie. Trzeba to sprawdzić, gdyż 

idzie zima. 

W momencie kiedy były podtopienia mówiła, że na najbliższej sesji złoży wniosek, aby 

pracownik Urzędu Gminy przybył na miejsce z mapą, by Urząd wynajął koparkę i by rowy 

zostały wykopane a koszty podzielone między rolników przy których polach są te rowy, gdyż 

były one przy polach a rolnicy niestety, ale je zaorali. 

Katarzyna Czupryna powiedziała, że chciałaby dokładnie wiedzieć jakie są potrzeby 

inwestycyjne do wykonania w naszej szkole? Jakie koszty należy na ten cel zabezpieczyć? 

Jerzy Misterka- Dyrektor Szkoły odpowiedział, że 1 pion łazienek należy zrobić oraz 

zaadoptować na potrzeby szkoły część mieszkalną nad szkołą, gdyż te mieszkania się zwalniają. 

Jest możliwość przebicia się ze szkoły do części mieszkalnej. Można by tam zrobić pokój 

pedagoga, psychologa, logopedy i spraw technicznych. Myślał też o przeniesieniu księgowości 

tutaj na miejsce.  

Zdzisław Kogut udzielił odpowiedzi na sprawy poruszone w dyskusji i wyjaśnił, że: 

- jeśli chodzi o hydranty to są one przekazane w zarząd firmom, które dostarczają wodę.  

W tym temacie zwrócimy się o szczegółową informację w tej sprawie, 

- jeśli chodzi o rowy to Referat Infrastruktury Technicznej analizuje wszystkie zgłoszenia. 

W stosunku do wszystkich rowów przy drogach gminnych, część prac jest wykonywanych 

a pozostałe będą wykonywane w przyszłym roku. Jeśli chodzi o rowy przy drogach 

powiatowych to wystosowaliśmy pisma w tej sprawie, 

- jeśli chodzi o sprzedaż działki Nr 65 w Zapasterniczu, to zgodnie z posiadaną wiedzą, to aby 

można było komuś pomóc należało tą uchwałę podjąć. Przeprowadzona był rozmowa z tym 

Panem. Na pismo złożone otrzyma odpowiedź negatywną, 

- jeśli chodzi o transformator to temat ten jest znany. Zostanie to zgłoszone, 

- jeśli chodzi o to drzewo to sprawdzimy prawnie co można w tym kierunku zrobić,  

- jeśli chodzi o rozdzielnię przy drodze powiatowej w kierunku Kłyża to roboty nie zostały 

odebrane, 

- ścianę w szatni w Woli Żelichowskiej sprawdzimy, tym bardziej, że jest to w okresie 

gwarancji.  

Zdzisław Kogut powiedział, że chciał podziękować za głos w sprawie rowów. Szereg 

nieruchomości pozwoliło sobie na wyrównanie tego terenu. Rowy zostaną wykopane czy się to 
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komuś podoba czy nie. Dziękował za pomoc przy kopaniu rowów, pompowanie wody przez 

strażaków.  

Poinformował też, aby potrzeby sołectw zgłaszać do projektu budżetu. 

Stanisław Dubiel zwrócił się z prośbą do radnych, aby mostki przy posesjach były drożne. 

Powinna być uchwała podjęta w tej sprawie. Woda do góry nie pójdzie. Kto nie ma drożnego 

mostku niech go wykona. Wnioskował, aby zaprosić kogoś z powiatu w celu wyjaśnienia 

tematu drożności rowów przy drogach powiatowych. 

Stanisław Misiaszek apelował, aby w jakiś sposób zrekompensować koszty paliwa osobom, 

które własnymi ciągnikami pracowali przy powodzi, ciągnęli opony aby udrożnić rowy np. 

w postaci ulgi podatku. 

Zdzisław Kogut wyjaśnił, że uchwala nie jest potrzebna, gdyż utrzymanie mostków jest to 

zadanie które na bieżąco jest realizowane. Wykonamy takie listy. Jeśli chodzi o drożność 

przepustów, na wjeździe do posesji to należy do właściciela posesji. Był podnoszony problem 

rowu w Gręboszowie- kryty rów. Mamy to na uwadze, chcemy ten rów udrożnić, ale teraz kiedy 

jest dużo wody jest to niemożliwe. 

Jeśli chodzi o koszty paliwa to jeśli były to prace między polami rolników to był to ich 

obowiązek. Nie znam takiej możliwość, aby zwrócić koszty paliwa. Jeśli nie ma pisma to nie 

ma sprawy. Musimy wiedzieć kto, gdzie, kiedy?  

Ad.9.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXVIII 

Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za udział w obradach. 

Poinformował, że kolejne sesje i posiedzenia komisji odbędą się 25.10 i 29.11.2021 r. 

Sesja zakończyła się o godz. 17:36. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:       Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska       Marek Mosio 

 


